
Zápisnica č. 40 z rokovania Vedenia STU konaného dňa 12. júla 2004 
  
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ernest Bučko, Robert Špaček, Ján Kalužný, 

Helena Žideková, Robert Redhammer, Milan Žalman, Pavel Timár, Zoltán 
Jaroš, František Hulík 

 
Neprítomný:  
 
Program rokovania: 
1. Prezentácia projektu účelového zariadenia STU v Gabčíkove (pror. Špaček) 
2. Priebežná informácia o prijímacom konaní pre akademický rok 2004/2005 (pror. 

Kalužný) 
3. Pasportizácia objektov STU (pror. Bučko) 
4. Patentová politika STU (pror. Redhammer) 
5. Harmonogram rokovaní Vedenia STU a KR STU na 2. polrok 2004 (Ing. Timár) 
6. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Pasportizácia objektov STU (pror. Bučko) 
2) Patentová politika STU na obdobie 2004-2007 (pror. Redhammer) 
3) Cenník poplatkov za ubytovanie neštudujúcich v študentských domovoch ÚZ ŠDaJ STU 

v Bratislave (pror. Bučko, Ing. Hulík) 
 
 

Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
4/33/2004, 2/33/2004, 2/36/2004, 1/38/2004, 1/39/2004, 2/39/2004, 3/39/2004, 4/39/2004 
 
Rektor Báleš v súvislosti s plnením úlohy 2/33/2004 informoval o rokovaní s prorektorom 
Kalužným a riaditeľom ICV STU Ing. Babinským. Konštatoval, že ICV STU má veľké 
rezervy v marketingu ponúkaných služieb a kurzov. Výsledkom rokovania sú opatrenia, ktoré 
majú viesť ku skvalitneniu činnosti Inštitútu celoživotného vzdelávania na STU po všetkých 
stránkach a sú zatiaľ zhrnuté do nasledujúcich úloh: 
 
Úloha č. 1/40/2004 
Riaditeľ ICV predloží Vedeniu STU konkrétny plán marketingu ICV STU. 
Z: Riaditeľ ICV STU Ing. Babinský 
T: 1.9.2004 
 
 
Úloha č. 2/40/2004 
Riaditeľ ICV STU predloží Vedeniu STU návrh rozpočtu ICV STU na rok 2005 zohľadňujúci 
uznesenia Akademického senátu STU z 19.11.2001. 
Z: Riaditeľ ICV STU Ing. Babinský 
T: 15.9.2004 
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Úloha č. 3/40/2004 
Prorektor pre vzdelávanie predloží Vedeniu STU návrh na zmenu organizačnej štruktúry ICV 
STU a jeho personálne obsadenie v zmysle uznesenia AS STU z 19.11.2001 tak, aby ICV 
STU začalo pracovať podľa novej organizačnej štruktúry od 1.1.2005. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 15.10.2004 
 
V súvislosti s plnením úlohy č. 4/39/2004: Skutkový stav je taký, že STU stále nemá nájomnú 
zmluvu na priestory, ktoré majú slúžiť na výuku pre PSA Peugeot-Citröen a pritom tam už 
prebiehajú stavebné úpravy. Rektor STU zvolal pracovnú poradu iba na túto tému dňa 23. júla 
2004 o 10. hodine za účasti členov Vedenia STU a dekana SjF STU Jelemenského. 
 
Úloha č. 4/40/2004 
Rektor STU poveruje prorektora Bučka, aby sa obrátil listom na dekana SjF STU 
Jelemenského za účelom vyjasnenia zmluvného vzťahu medzi STU Bratislava a PSA 
Peugeot-Citröen. 
Z: Pror. Bučko 
T: 20.07.2004 
 
 
K bodu 1 Prezentácia projektu účelového zariadenia STU v Gabčíkove (pror. Špaček) 
 
Pror. Špaček : informoval o projekte, ktorý bol vypracovaný na FA STU a autor projektu ho 
osobne podrobne prezentoval. Jedná sa o veľký projekt rekreačno-športového charakterus 
komplexom služieb a potrebným zázemím.  
 
Stanovisko č. 1/40/2004 
Vedenie STU berie na vedomie prezentovaný projekt. Ak sa najde investor, STU podporí 
realizáciu tohto projektu. 
 
 
K bodu 2 Priebežná informácia o prijímacom konaní pre akademický rok 2004/2005 

(pror. Kalužný) 
 
Pror. Kalužný: informoval Vedenie STU o stave prijímacieho konania po 1. kole, t. j. ku 

9.7.2004. Okrem FA a FIIT prebieha na všetkých fakultách STU ak 2. kolo 
prijímacieho konania, ktoré bude ukončené koncom augusta 2004. 

 
Stanovisko č. 2/40/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o prijímacom konaní na fakulty STU pre 
akademický rok 2004/2005 po 1. kole. 
 
 
K bodu 3 Pasportizácia objektov STU (pror. Bučko) 
 
Pror. Bučko: predložil písomný materiál s názvom Pasportizácia objektov STU, ktorý 

obsahuje Štandardizáciu kancelárskych priestorov na STU ako aj Porovnanie 
aktualizovaného pasportu priestorového vybavenia s uzmluvneným prenájmom 
priestorov fakúlt STU. 
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Rektor Báleš: tento materiál očakával s tým, že poskytne podklady pre definitívne vyriešenie 
priestorových problémov FIIT, ale nie je tomu tak. 

Predseda AS Žalman: Definitívne umiestnenie FIIT v súčasných priestoroch, ktoré využívajú 
fakulty STU je možné len za predpokladu, že sa začnú budovať 
campusy, t. j. zoskupenia fakúlt, ktoré majú okrem iného spoločnú 
univerzitnú správu budov a môžu mať aj ďalšie spoločné pracoviská. 

 
Stanovisko č. 3/40/2004 
Vedenie STU berie na vedomie preložený materiál Pasportizácia objektov STU. 
 
 
K bodu 4 Patentová politika STU (pror. Redhammer) 
 
Pror. Redhammer: predložil písomne návrh „Patentová politika STU na obdobie 2004-2007.“ 
Tento materiál bude kvôli svojej dôležitosti prerokovaný na zasadnutí Vedenia STU dňa  
27. augusta 2004 po jeho preštudovaní členmi V-STU. 
 
 
K bodu 5 Harmonogram rokovaní Vedenia STU a KR STU na 2. polrok 2004 (Timár) 
 
Vedúci úradu rektora Timár vypracoval plán rokovaní Vedenia STU a Kolégia rektora na  
2. polrok 2004. Sú v ňom zapracované pripomienky rektora STU Báleša. 
 
Úloha č. 5/40/2004 
Rektor STU ukladá členom Vedenia STU doplniť aktuálne body za svoj rezort do plánu 
rokovania V-STU a KR STU na 2. polrok 2004. 
Z: prorektori STU, kvestorka Žideková 
T: 20.07.2004 
 
 
K bodu 6 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: nikto z Vedenia STU nedal doteraz pripomienky k nadačnej listine Nadácie 

STU, považuje to za súhlas. Navrhol zloženie Správnej rady a Dozornej rady tejto nadácie. 
 
2) Rektor Báleš: Došiel návrh na zmenu názvu STU na Univerzitu M.R.Štefánika. 
 
Stanovisko č. 4/40/2004 
Vedenie STU nesúhlasí so zmenou názvu STU. 
 
3) Rektor Báleš: informoval tom, že riaditeľ VUS TECHNIK Božík požiadal o uvolnenie 

z funkcie. 
 
Stanovisko č. 5/40/2004 
Vedenie STU berie na vedomie žiadosť riaditeľa VUS TECHNIK Božíka o uvolnenie 
z funkcie a poveruje ho vedením súboru do vypísania a vyhodnotenia výberového konania na 
túto funkciu. 
 
4) Pror. Bučko: predložil Vedeniu STU písomný materiál s názvom „Cenník poplatkov za 

ubytovanie neštudujúcich v študentských domovoch ÚZ ŠDaJ STU v Bratislave“. Materiál 
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vypracoval a podrobne komentoval riaditeľ ÚZ ŠDaJ STU Ing. Hulík. Doktorandi sa berú 
ako študenti a ich poplatky nie sú riešené v tomto materiále.  

 
Uznesenie č. 1/40/2004 
Vedenie STU schvaľuje „Cenník poplatkov za ubytovanie neštudujúcich v študentských 
domovoch ÚZ ŠDaJ STU v Bratislave“, ktorý bude platiť s účinnosťou od 15. júla 2004. 
 
5) Pror. Redhammer: informoval Vedenie STU o tom, že dňa 23.7.2004 má byť slávnostne 

podpísaná zmluva medzi STU Bratislava a firmou Samsung o patentovom práve. 
 
6) Kvestorka Žideková: informovala o neuspokojivom fungovaní ŠP po jej zavedení na STU. 

Sú vážne technické problémy, systém často padá, server nestačí, ISDN linky sú veľmi 
pomalé. Je potrebné listom informovať ministra školstva SR o tomto stave. 

 
Úloha č. 6/40/2004 
Rektor STU ukladá pror. Molnárovi v spolupráci s kvestorkou Židekovou listom informovať 
ministra školstva SR o neuspokojivom fungovaní ŠP po jej zavedení na STU. 
Z: Pror. Molnár 
T: 20.07.2004 
 
7) Predseda AS Žalman: informoval Vedenie STU o materiáloch, ktoré sa schvaľujú v AS 

STU s pripomienkami. 
 
Stanovisko č. 6/40/2004 
Materiály schválené v AS STU s pripomienkami sa zakladajú a sú platné tak, ako boli 
schválené, t. j. aj s pripomienkami. Materiál sa už preto nevracia späť na zapracovanie 
pripomienok a nedáva sa znovu na podpis rektorovi alebo kvestorke STU. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 

Overil:  Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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